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In 2022 is het aantal leden gestegen naar 2607 (december 2022) er waren 172  leden die hun contributie 
hebben opgezegd c.q. niet betaald, ook zijn er enkele leden overleden.  

Er hebben zich inmiddels voor 2023 weer diverse nieuwe leden bij ons aangemeld, het ledenbestand 
bestaat momenteel uit 2475 leden. 

De leden administratie is ook dit jaar weer goed verlopen bij  Sport Visserij Nederland. 

 Bij het Wijchens Ven is een begin gemaakt om bij de Ven dam extra vis plaatsen te maken met vis 
plateau`s  ook zijn diverse visplekken bij en op het water aan de kant gesnoeid voor betere 
bereikbaarheid. 

Er is offerte aangevraagd voor de vis steiger bij het Wijchens Ven te renoveren en eventueel te 
verlengen. 

Er zijn dit jaar weer karpers uitgezet in de Vormerse Plas 13 Spiegel/10schubkarper,in het Wijchens Ven 
13spiegel/13 schubkarper, in het Wijchens Meer bij Kerkenveld 20 spiegel/23 schubkarper. 

De huurovereenkomst van Staatsbosbeheer Wijchens Ven is vernieuwd en goedgekeurd. 

Ondanks het coronavirus is het forelvissen toch door gegaan , er hadden zich 120 personen aangemeld. 
Wim Dinnessen en Jos Detmers hebben  het forelvissen dit jaar weer prima georganiseerd, waarvoor 
nog onze dank. 

Het afmelden is nu beter geregeld. Het waren weer zeer zonnige en gezellige dagen. 

De feestavond van 2022 heeft dit jaar weer plaats gevonden, het was weer vanouds erg gezellig.   

Voor 2023 is de feestavond gepland op 7 oktober. 

De loterij opbrengst op de feestavond was weer voortreffelijk, omdat we ieder jaar daar een goed doel 
mee willen ondersteunen had het bestuur besloten het dit jaar te doneren aan de Zonnebloem in 
Bergharen het dagelijks bestuur heeft met een cheque van € 1000,00  persoonlijk overhandigd ,dit werd 
door het bestuur van de Zonnebloem erg gewaardeerd. 

Op de Loonse waard is de beroepsvisser nog steeds actief, wij hebben dit in samenspraak met de 
federatie Midden Nederland besproken en zij  zijn van mening dat dit door een proces tegen hem te 
beginnen misschien kunnen oplossen, op de afgelopen ledenvergadering is daarom  ook  door de leden 
gevraagd om dit te onderzoeken, we zijn dan ook met een advocaat die al vaker met die beroepsvisser 
te maken heeft gehad een proces tegen hem begonnen , wij wachten de uitspraak hiervan af. 

Over het algemeen is dit weer een rustig  jaar geweest. 

We gaan er weer met volle moed tegenaan en hopen er een succesvol jaar van te maken hopelijk  

zonder de vervelende corona maatregelen. 
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